
Gimnazija Škofja Loka 

 

Datum: 27.1.2023 

 

ZAPISNIK 

7. redne seje UO DŠS, ki je potekala v petek, 27.1.2023, ob 9:45 v učilnici 239 Podlubnik 1b, 

Škofja Loka.  

 

Na seji so bili prisotni: 

1. Hana Kolendo, predsednica 

2. Jože Bogataj, ravnatelj 

3. prof. Tanja Gartner, mentorica  

4. Žiga Biček, tajnik 

5. Tomaž Jelenc, konzultant  

6. David Šuštar, član 

7. Ema Lenc, članica 

8. Jaka Perme, član 

9. Jera Šubic, članica 

10. Lucija Žakelj, članica 

11. Matija Jan Vražič, član 

12. Tina Urbančič, članica 

 

Na seji so bili odsotni: 

1. Aiša Tabaković, članica 

2. Lana Primožič, član 

3. Eva Družinec, članica 

 

 



UO je sprejel naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Puloverji 

2. Dan brez nahrbtnika 

3. Razno 

 

K točki 1 

Hana Kolendo pove, da je bila narejena sprememba pri tisku puloverjev. Motiv na hrbtni 

strani bo večji ter premaknjen proti kapuci puloverja. Predsednica pove, da bivša dijakinja 

Pia Tavčar želi kupiti dva puloverja. Prisotni se odločijo, da sme, pod pogojem, da plača 

celotno ceno puloverjev.  

K točki 2 

Člani odbora se pogovarjajo, kdo bo naredil promocijo za dan brez nahrbtnika. Ema Lenc se 

javi za izdelavo promocijskih plakatov ter slikanjem ne-nahrbtnikov z Perme Jakom. 

K točki 3 

Hana Kolendo pove, da so menstrualni pripomočki na sanitarijah uspešni ter da dijakinje ne 

samo vzamejo menstrualne pripomočke, vendar jih tudi dajejo svoje v škatlo.  

Prisotni na seji UO debatirajo, če bi povabili Jana Plestenjaka na okroglo mizo.  

Hana Kolendo pove, da se bo v četrtek, 16.2.2023, ob 14:30, odvijala delavnica, ki se imenuje 

Hrana svoje mesto najde, katere se bodo udeležile Hana Kolendo, Jera Šubic ter Tina 

Urbančič.  

Tomaž Jelenc se pritoži, da Slorest še vedno ni izpopolnil svojih obljub o mehiški hrani ter 

dodajanju miz. Ravnatelj da pobudo, da Tomaž Jelenc gre do šefa kuhinje in ga o teh zadevah 

vpraša sam.  

Ravnatelj sporoči članom UO, da bo v Skopju potekalo srečanje Evropskih gimnazij na temo 

nasilja ter da bo v Rovinju potekal projekt Douzelage. Na vsak projekt se bodo udeležili 3 

člani 3. letnikov.  

Člani UO prosijo ravnatelja, da se projekt Rastem s knjigo preseli v učilnico, saj knjižnica 

dijakom večkrat ni dostopna.  

 

Seja UO DŠS se je zaključila ob 10:25. 

V Škofji Loki, 28.1.2023. 



 

Zapisnik zapisal      Zapisnik potrjuje 

   Žiga Biček                               Hana Kolendo 

 Tajnik UO DŠS               Predsednica UO DŠS 
 

 


